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Slovo redakce

V§ģen² ļten§Śi, 
koneļnŊ jaro! PŚesto, ģe to jistŊ 

kaģd®ho z v§s t§hne do z§honŢ, douf§-
me, ģe si mezi plet²m, set²m a s§zen²m 
najdete chvilku na n§ġ zpravodaj. 
Pravda, podle tituln² fotografie to 

tak sice nevypad§, ale hodnŊ informac² 
z uplynul®ho obdob² je jeġtŊ se zimou 
pevnŊ sv§z§no. Nen² to jen pŚ²spŊvek 
o posledn²m skluzu na Homoli, ale tak® 
ļl§nky popisuj²c² ¼spŊchy ponikelsk® 
z§vodnice na skialpinistickĨch lyģ²ch.
R§d bych na tŊchto Ś§dc²ch podŊ-

koval panu H§jkovi a pan² Scholzo-
v® s pan² Boh§ļovou ze ġkolky za 
jejich perfektnŊ pŚipraven® pŚ²spŊvky. 
Velmi n§m to ġetŚ² pr§ci. DŊkujeme. 

Dalġ² vŊc, kterou bych r§d zdŢraznil, 
jsou bl²ģ²c² se volby do Poslaneck® snŊ-
movny Parlamentu Ļesk® republiky. R§d 
bych v§s, mil² obļan®, poprosil, abyste 
si naġli ļas a voleb se z¼ļastnili. I kdyģ 
to tak nevypad§, jsou volby do parla-
mentu pro naġi obec tak® velmi dŢleģit®, 
protoģe parlament, mimo jin®,  rozho-
duje o tom, jak se budou pŚerozdŊlovat 
danŊ a tud²ģ, kolik penŊz bude do naġ² 
obce plynout. Nenechte se proto otr§-
vit rŢznĨmi vnucuj²c²mi se kampanŊmi 
politickĨch stran a k volb§m pŚijŅte. 

Posledn² vŊc² kterou velmi r§d sdŊ-
l²m v tomto ¼vodn²ku je, jak si moģn§ 
nŊkteŚ² podle zmŊny jm®na naġ² korek-
torky v tir§ģi vġimli, to, ģe se n§m tu 
v redakci nŊco pŚihodilo:).
Tak v§m za naġi, teŅ jiģ ñrodinnouò 

redakci, pŚeji pŚ²jemn® poļten².

Marek KulhavĨ
redaktor
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ļinnost Rady obce
VĨtah nejdŢleģitŊjġ²ch zpr§v RO za uply-

nul® obdob²:
RO odsouhlasila ýnanļn² pŚ²spŊvek 

15 000,- Kļ SDH Ponikl§ na pŚedýnancov§-
n² projektu ĂObnova materi§lov®ho vybaven² 
SDH Ponikl§ñ, na kterĨ se hasiļŢm podaŚilo 
z²skat dotaci z evropsk®ho zemŊdŊlsk®ho fondu 
pro rozvoj venkova v r§mci osy IV. LEADER. 
NezpŢsobil® vĨdaje projektu s poplatkem za 
zprostŚedkov§n² MAS ļinily pro SDH Ponikl§ 
73 000,- Kļ. PŚejeme hasiļŢm, aby jim zakou-
pen§ technika dlouho slouģila a vĨkony v hasiļ-
sk®m sportu byly jeġtŊ lepġ². 
RO vzala na vŊdom² rozhodnut² o poskyt-

nut² dotace ve vĨġi 6 686 500,- Kļ ze SFĢP 
na spoluýnancov§n² projektu v r§mci prioritn² 
osy 3 ï Udrģiteln® vyuģ²v§n² zdrojŢ energie. 
PŚedmŊtem podpory je realizace ¼spor energie 
v objektu z§kladn² ġkoly. Navrhovan® opatŚen² 
spoļ²v§ v instalaci kotle na biomasu, zateplen² 
obvodovĨch stŊn, vĨmŊnŊ oken a zateplen² stro-
pu pod pŢdou. Celkov® n§klady jsou rozloģeny 
na tŚi etapy a ļin² 7 735 000,00 Kļ. V projektu 
je navrģen§ instalace dvou 50 KW kotlŢ na bio-
masu. Jako palivo pro splnŊn² n§roku na dotaci 
je moģn® pouģ²t pouze ġtŊpky, palivov® dŚ²v², 
brikety a peletky. Bylo doporuļeno zakoupen² 
kotle, v kter®m bude moģn® spalovat jak brike-
ty, tak peletky. VĨmŊnu kotle je napl§nov§no 
prov®st jeġtŊ v letoġn²m roce. Z tohoto dŢvodu 
bylo jiģ vyhl§ġeno vĨbŊrov® Ś²zen² na obsazen² 
m²sta stavebn²ho dozoru na akci ĂZĠ Ponik-
l§ ï Sn²ģen² energetick® n§roļnosti a instalaci 
OZEñ. Do veŚejn® zak§zky mal®ho rozsahu 
jsme obdrģeli dvŊ nab²dky. Prvn² nab²dka byla 
pod§na panem Bohuslavem Ġ²rem z Jilemnice 
a druhou nab²dku podal pan ing. Jarom²r Beran 
z Rokytnice nad Jizerou. RO do vĨbŊrovĨch 
krit®ri² zaŚadila tato hodnot²c² krit®ria: vĨġe 
nab²dkov® ceny za celĨ rozsah plnŊn² veŚejn® 
zak§zky, zkuġenosti s vĨkonem inģenĨrsk® ļin-
nosti a navrģenĨ zpŢsob spolupr§ce s investo-
rem. RO ve vĨbŊrov®m Ś²zen² doporuļila jed-
noznaļnŊ k vĨkonu d²la pana Bohuslava Ġ²ra, 
kterĨ splnil hodnot²c² krit®ria v pln®m rozsahu. 
Z dŢvodu havarijn²ho stavu kom²nŢ 

v obecn²ch domech ļp. 54 a ļp. 55 doporuļila 

RO oslovit a poģ§dat ýrmy o pŚedloģen² nab²d-
ky na proveden² vyfr®zov§n² a vyvloģkov§n². 
PŚedloģen® nab²dky od vġech dodavatelŢ byly 
po ýnanļn² str§nce vyrovnan®. Rozhodovala 
rychlost proveden² a d®lka poskytnut® z§ruky. 
RO doporuļila zadat zak§zku kominictv² ĻtyŚ-
l²stek ze Semil za sjednanou cenu 67 980,- Kļ.
RO doporuļila opŊt upozornit na poġkoze-

nou silnici III. tŚ²dy ļ. 29065 Ponikl§ ï Jilem. 
Po letoġn² zimŊ je silnice na mnohĨch m²stech 
znaļnŊ popraskan§. Mnoh® trhliny jsou aģ 
nŊkolikacentimetrov®. KrajskĨ ¼Śad LK, odbor 
dopravy, byl tak® upozornŊn na st§le nedoŚeġe-
nou propusŠ v ¼seku zvan®m ĂBuļñ, kter§ mŊla 
bĨt provedena v roce 2008 v r§mci celkov® 
rekonstrukce silnice. Oprava silnice proveden§ 
na podzim roku 2009 byla nedostaļuj²c². Proto 
zat²m nen² uvaģov§no silnici pŚevz²t do majetku 
obce. 
RO vzala na vŊdom² rozhodnut² Ļesk® 

inspekce ģivotn²ho prostŚed² LK o vymŊŚen² 
poplatku za odebran® mnoģstv² podzemn² vody 
za rok 2009 ze zdroje Horn² Dola, Nov§ Ves, 
PŚ²vlaka, Ponikl§ a KeŚ²ļek ve vĨġi 126 376,- 
Kļ. Poplatek byl vymŊŚen za 63 188 m3 vody. 
RO odsouhlasila poskytnut² ýnanļn²ho 

pŚ²spŊvku ve vĨġi 10 000,- Kļ speleologick® 
spoleļnosti, kter§ v roce 2009 provedla na sv® 
n§klady opravu j²maliġtŊ. 
I pŚes sloģitou ýnanļn² situaci obce 

RO doporuļila vyļlenit z rozpoļtu letoġn²ho 
roku 100 tis. Kļ na podporu spolkovĨch aktivit. 
PŚedloģen® poģadavky m²stn²ch spolkŢ musely 
bĨt kr§ceny, protoģe doslova pŚedļily moģnosti 
obecn²ho rozpoļtu. Ļerp§n² ýnanļn²ch pŚ²spŊv-
kŢ bude nutn® vģdy nejdŚ²ve projednat s pan² 
pokladn². 
RO vzala na vŊdom² vypracov§n² pro-

jektu na dokonļen² III. etapy Modernizace 
ġkoln² kuchynŊ. Projekt byl pŚedloģen v r§mci 
4. vĨzvy MAS ĂPŚiŅte pobejt! o. s. Jilemnice. 
Celkov® n§klady na dokonļen² ļin² 360 tis. Kļ. 
PŚedmŊtem projektu je zakoupen² konvekto-
matu na pŚ²pravu j²del a doŚeġen² ods§v§n² par. 
Spolu¼ļast obce nepŚes§hne 10%.

  Alena Vondrov§ 
m²stostarostka obce

Zpr§vy z obce, z Rady obce a Zastupitelstva obce
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22. zased§n² ZO probŊhlo dne 22. 02. 
2010.  Zde pŚikl§d§m pŚepis z§pisu z jedn§n². 
Je pŚedloģen v pln®m znŊn² bez pŚ²loh. 
R§d bych upozornil, ģe je velmi zkr§cenĨ 

a jsou v nŊm uvedeny, dle nev²m jak®ho kl²ļe, 
pouze stŚ²pky jinak velmi v§ġnivĨch diskuz². 
PŚ²lohy z§pisu jsou k nahl®dnut² na obecn²m 
¼ŚadŊ nebo ke staģen² na www.ponikla.cz.

1) Zah§jen²
22. zased§n² ZO bylo zah§jeno v 18:00 sta-
rostkou M²lou Kav§novou za pŚ²tomnosti 12 
zastupitelŢ.
OvŊŚovatelka z§pisu 21. zased§n² ZO pan² 
Lenka Scholzov§ se vyj§dŚila k z§pisu: z§pis je 
poŚ§dku.
N§vrh usnesen²:
ZO schvaluje program 22. zased§n² ZO.
Hlasov§n²:

Pro Proti Zdrģel se
12 0 0

Schv§leno
N§vrh usnesen²:
ZO povŊŚuje pro 22. zased§n² ZO
ovŊŚovateli z§pisu sleļnu Petru Therovou 
a pan² Janu Piļmanovou, zapisovatelkou pan² 
Lenku H§jkovou, navrhovatelem usnesen² pana 
Miloġe Holubce.
Hlasov§n²:

Pro Proti Zdrģel se
12 0 0

Schv§leno

2) Zpr§va o Ľinnosti Rady obce za 
obdob² od 18. 11. 2009 do 1. 2. 2010

Zpr§vu z jedn§n² Rady obce za vĨġe uveden® 
obdob² pŚednesla m²stostarostka pan² Alena 
Vondrov§. Zpr§va je pŚ²lohou tohoto z§pisu a je 
k nahl®dnut² na OĐ Ponikl§. 
Diskuse:
Pan KulhavĨ se dot§zal na dŢvod vracen² 
ļ§sti dotace na Czech Point ï MŊsto Jilemnice 

rozdŊlilo pŚidŊlenou ļ§stku na jednotliv® obce 
a z§leģelo na cenŊ poŚ²zen®ho zaŚ²zen², obec 
Ponikl§ nepoŚizovala vġechno zaŚ²zen², proto se 
pŚebytek dotace vracel. D§le se t§zal na vyuģit² 
dotace z Fondu kulturn²ch tradic ï pouģita na 
vyd§n² novĨch pohlednic obce Ponikl§. Pan 
Ļ²ģek informoval o zmŊnŊ n§zvu Bertera zpŊt 
na Interlanu od 1. 1. 10. Sleļna Therov§ se in-
formovala na z²skanou dotaci na zateplen² ZĠ 
ï dotace z²sk§na, zat²m je sp²ġe neģli s radost² 
spojena s obavou se spoluýnancov§n²m.
N§vrh usnesen²:
ZO schvaluje ļinnost RO od 18. listopadu 2009 
do 1. ¼nora 2010.  
Hlasov§n²:

Pro Proti Zdrģel se
12 0 0

Schv§leno

3) .ZruĢen² Fondu rozvoje bydlen²

M. Kavánová: (info) Letos do 28. 2. 2010 bu-
dou doplaceny posledn² dvŊ pŢjļky z Fondu 
rozvoje bydlen². Ļ§stku 900.000 Kļ od MMR 
jsme jiģ vr§tili v loŔsk®m roce (byla poskytnuta 
na dobu urļitou). Navrhuji zruġit Fond rozvoje 
bydlen² a pŚev®st zŢstatek na bŊģnĨ ¼ļet obce. 
O pŢjļky jiģ nen² z§jem ï jejich vyŚizov§n² je 
sloģit® a pouģit² pŚesnŊ dan®. Posledn² ģadatel® 
se byli pt§t v roce 2006.
Diskuse:
Zastupitel® se shodli, ģe pŢjļky jiģ ztratily 
smysl, dnes je moģnost ¼levy na n§jemn®m, 
proto nen² nutn® tento fond d§le udrģovat.
N§vrh usnesen²:
ZO schvaluje zruġen² Fondu rozvoje bydlen² 
a celĨ zŢstatek schvaluje pŚev®st na bŊģnĨ ¼ļet 
obce.  
Hlasov§n²:

Pro Proti Zdrģel se
12 0 0

Schv§leno

Z§pis z 21. zased§n² Zastupitelstva obce ze dne 22. 02. 2010
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4) Schv§len² pod§n² Ĥ§dosti do 
POV LK

M. Kavánová: (info) Jedn§ se o grantovĨ fond 
Libereck®ho kraje, program ļ. 17 ï Program 
obnovy venkova. Navrhujeme ģ§dat o ¼roky 
z ¼vŊru na tŊlocviļnu, LK poskytuje 70%, 
pod²l obce je 30%, maxim§ln² ļ§stka dotace je 
100.000,- Kļ, ģ§d§me v pln® vĨġi. 
Diskuse: Bez pŚipom²nek
N§vrh usnesen²:
ZO schvaluje pod§n² ģ§dosti do grantov®ho 
fondu LK ļ. 17 ïPOV na z²sk§n² dotace na 
¼roky z ¼vŊru ï smlouva ļ. 220918219/0300 
za rok 2010. VĨġe ¼rokŢ pro rok 2010 ļin² 
118.038,12,- Kļ. Spolupod²l ļi cel§ vĨġe bude 
hrazena z rozpoļtu obce, schv§len®ho 30. lis-
topadu 2009.  
Hlasov§n²:

Pro Proti Zdrģel se
12 0 0

Schv§leno

5) Schv§len² prodlouĤen² kontoko-
rentn²ho ¼vřru

A. Vondrová: (info) Pokud chceme nad§le 
uģ²vat kontokorentn² ¼vŊr i v tomto roce, je 
nutn® opŊt zaģ§dat ĻS o jeho prodlouģen². Kon-
tokorent vyuģ²v§me jiģ tŚet²m rokem a chod 
obce si bez nŊj moment§lnŊ neum²me pŚestavit. 
Doch§z² k velkĨm propadŢm v pŚ²jmech obce, 
hlavnŊ na dani z pŚ²jmu, vloni to bylo v²ce neģ 
milion korun. K pod§n² ģ§dosti je tŚeba usne-
sen² zastupitelstva. 
Diskuse: Bez pŚipom²nek
N§vrh usnesen²:
ZO schvaluje prodlouģen² kontokorentn²ho 
¼vŊru u ĻS ve vĨġi 800.000,- Kļ  od 15. 3. 10 
do 14. 3. 11.
Hlasov§n²:

Pro Proti Zdrģel se
12 0 0

Schv§leno

6) Schv§len² vĩsledku hospodaƏen² 
Mġ, Zġ a hospod§Əsk® Ľinnosti 
obce

L. Scholzov§: (info k MĠ) ZŚejmŊ se n§m do 
t®to ļ§stky prom²tl Ădarñ 50.000 Kļ od ýrmy 
EKOSTAVBY, pana Z. Ġ²ra (odeļet 50 tis²c 
z ļ§stky za stoļn®, kterou m§ pŚedplacenu), za 
tuto uġetŚenou ļ§stku byl nakoupen n§bytek. 
Ļ§stku pros²m rozdŊlit n§sledovnŊ: 10.000,-  
Kļ do fondu odmŊn (jako rezerva v pŚ²padŊ 
z§stupŢ za nemocn® ļi doplatky na proplacen² 
nemocensk® za 14 dn², dorovn§n² mzdy pŚi 
nedostateļn®m ýnancov§n² MĠMT) a zbytek 
do fondu rezerv na opravy, poģadavky hygieny 
na zmŊny apod. 
Diskuse:
Pan² Kav§nov§ se dot§zala na n§klady na to-
pen² v MĠ ï pan² Śeditelka je spokojen§, t²m, ģe 
n§drģ je ve vlastnictv² MĠ, je moģn® vĨbŊrov® 
Ś²zen² na dodavatele paliva a t²m se hodnŊ uġetŚ², 
topen² je t®mŊŚ bez¼drģbov®, nejsou n§klady na 
topiļe, nen² ģ§dnĨ odpad. SamozŚejmŊ se uġetŚ² 
tak® d²ky tomu, ģe moment§lnŊ funguje jen 
jedno oddŊlen² MĠ.
N§vrh usnesen²:
ZO schvaluje vĨsledek hospodaŚen² MĠ, kterĨ 
skonļil s kladnĨm vĨsledkem 90.801,25,- Kļ 
a schvaluje jeho rozdŊlen² do fondu odmŊn ve 
vĨġi 10.000,- Kļ a zbytek 80.801,25,- Kļ do 
fondu rezervn²ho.  
Hlasov§n²:

Pro Proti Zdrģel se
12 0 0

Schv§leno

M. Kavánová: (info k ZĠ) Z§pornĨ vĨsledek 
hospodaŚen² ġkoly je chyba obce ï ke konci roku 
jsme jako zŚizovatel dluģili ġkole 100.000,- Kļ 
na provoz. O tuto ļ§stku byl navĨġen rozpoļet 
ZĠ. Pan Śeditel vġak nepŚiļ²t§ tuto ļ§stku pro-
vozu tŊlocviļny. 
Diskuse: Bez pŚipom²nek
N§vrh usnesen²:
ZO schvaluje vĨsledek hospodaŚen² ZĠ, kterĨ 



6

Pod horami - bŚezen - duben Zprávy z obce
skonļil ztr§tou ve vĨġi 20.622,18,- Kļ a souhla-
s² s jeho uhrazen²m formou mimoŚ§dn® dotace 
od zŚizovatele ve vĨġi 20.622,18,- Kļ. 
Hlasov§n²:

Pro Proti Zdrģel se
12 0 0

Schv§leno

Hospod§Śsk§ ļinnost obce ï bytov® 
hospod§Śstv²
Diskuse: Bez pŚipom²nek
N§vrh usnesen²:
ZO schvaluje vĨsledek hospodaŚen² obce 
Ponikl§, kterĨ skonļil s kladnĨm vĨsledkem 
51.902,39,- Kļ, a souhlas² s jeho pŚeveden²m na 
¼ļet ĂnerozdŊlenĨ zisk/ztr§ta z minulĨch letñ. 
Hlasov§n²:

Pro Proti Zdrģel se
12 0 0

Schv§leno

7) Informace o Ĥ§dosti ke zmřnř 
đzemn²ho pl§nu obce Ponikl§

M. Kavánová: (info) Zat²m bylo pod§no 15 
ģ§dost² o zmŊnu. Bohuģel jsme byli informov§-
ni, ģe od 1. 1. 2012 vstoup² v platnost Ä 102 odst. 
2 stavebn²ho z§kona ï vlastn²kovi pozemku, 
jehoģ urļen² k zastavŊn² bylo zruġeno na z§kladŊ 
zmŊny ¼zemn²ho nebo regulaļn²ho pl§nu, nebo 
vyd§n²m nov®ho, n§leģ² n§hrada, kter§ se 
stanov² ve vĨġi rozd²lu mezi cenou stavebn²ho 
pozemku a cenou obvyklou. D§le bylo MŊĐ 
sdŊleno, ģe v souļasn® dobŊ nebude moģn® 
stanovit nov® stavebn² parcely, pokud nebude 
zastavŊno 80% vġech stavebn²ch pozemkŢ, jiģ 
zanesenĨch v Đzemn²m pl§nu. Moģnost² je 
zmŊna na stavebn² pozemek vĨmŊnou za vynŊt² 
jin®ho pozemku z t®to kategorie. Obec vġak na 
tyto vĨmŊny k dispozici pozemky nem§. Nav²c 
¼zemn² pl§n se po cca 5 letech od schv§len² 
vyhodnocuje, z kolika % byl splnŊn. Bylo n§m 
doporuļeno jiģ teŅ rozdŊlit podan® ģ§dosti na 
zmŊny ¼ļelu a ostatn² k samostatn®mu vyŚ²zen². 
Proto doporuļuji proj²t ģ§dosti a Śeġit je aģ na 
pŚ²ġt²m zastupitelstvu. 

Diskuse:
Zastupitel® se shodli, ģe souļasn® z§kony ļ²m 
d§l v²c znemoģŔuj² vĨstavbu, ļ²mģ mohou 
zpŢsobit ¼bytek obyvatel v obci, coģ je vģdy 
problematick®.
N§vrh usnesen²:
ZO bere na vŊdom² informace MŊĐ Jilemnice 
o poŚ²zen² zmŊny ĐPD obce Ponikl§. 

8) Diskuse

Pan² starostka podŊkovala vġem pŚ²tomnĨm za 
pomoc pŚi organizaci Sousedsk®ho b§lu.
Pan² starostka s pan² H§jkovou informov-
aly o term²nu dŊtsk®ho maġkarn²ho plesu, 
pan² H§jkov§ jm®nem poŚ§daj²c²ho spolku 
(jeskyŔ§Śi) poģ§dala ostatn² spolky a obec o po-
moc s organizac². 
Pan² starostka poģ§dala o n§vrhy nov®ho Śeġen² 
na skladov§n² tŚ²dŊn®ho odpadu (v pytl²ch na 
tŚ²dŊnĨ odpad je komun§l, takt®ģ v kontejneru 
na ģelezo na ĂHuderovŊñ), prozat²m padl n§vrh 
na sbŊrnĨ dvŢr ļi syst®m jemu podobnĨ (nutno 
zjistit pravidla pro jeho provoz), na ģelezo ï 
zruġit kontejner a zav®st opŊt Ăģelezn® nedŊleñ. 
Pan Ļ²ģek upozornil, ģe pokud m§ obec 
z§jem o odkup lisu na PET lahve z bĨval®ho 
Bertera, je tŚeba urychlenŊ rozhodnout. Pan 
KulhavĨ ozn§mil zpr§vu od obyvatel DPS 
o nevyvezenĨch kontejnerech.
Pan Klikorka pŚednesl vĨhrady ke zkr§cen® 
formŊ z§pisu z minul®ho zastupitelstva. Pan² 
starostka opŊt vysvŊtlila, ģe z§pis se zkr§til 
na ģ§dost auditorky kvŢli pŚehlednosti, a upo-
zornila, ģe i doslovnĨ z§pis lze vysvŊtlit v²ce 
zpŢsoby. Pokud chce nŊkdo vŊdŊt podrobnŊ, co 
se projedn§v§, mŢģe pŚij²t osobnŊ na zastupi-
telstvo, do pŚ²ġt²ho zastupitelstva je k dispozici 
tak® zvukovĨ z§znam jedn§n². 
Pan Ļ²ģek v n§vaznosti na z²sk§n² dotace na to-
pen² v ZĠ informoval o ¼spŊġn®m Śeġen² topen² 
v panel§ku, kde jsou nyn² velk® ¼spory.
Sleļna Therov§ se ptala na reklamaci silnice na 
Jilem ï jiģ je pŚipravov§na.

Podle oýci§ln²ho z§pisu zpracoval Marek KulhavĨ
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Sbřr Ģrotu

Od 19. ļervence 2010 bude zruġen vel-
koobjemovĨ kontejner na ģelezo ve stŚedu 
obce ĂNa HuderovŊñ. SbŊr ģelezn®ho odpadu 
budou organizovat ponikelġt² dobrovoln² hasi-
ļi tŚikr§t do roka mobilnŊ ï v listopadu, bŚez-
nu, ļervenci. PŚesn® term²ny budou nahl§ġeny 
v dostateļn®m pŚedstihu. 

OĐ Ponikl§  

Svoz odpadơ

V§ģen² spoluobļan®, od nov®ho roku jsme 
rozjeli novĨ syst®m svozu odpadŢ. Kaģdou 
novotu prov§zej² probl®my a nedostatky. Do 
schr§nek jste obdrģeli informace o dalġ²m 
prŢbŊhu vĨvozu odpadŢ. JeġtŊ touto formou 
opakuji:
Od 1. 5. 2010 budou sv§ģeny n§doby 

z naġ² obce takto:
PONDŉLĉ: 
sudĨ tĨden ï 3. kvŊten: tĨdenn² (zelen®), 

14 denn² (ģlut®), PŚ²vlaka- 14 denn² (ģlut®)

lichĨ tĨden ï 10. kvŊten: tĨdenn² (zelen®), 
kombi (ļerven®)
DŊkuji za pochopen²,

M²la Kav§nov§
starostka obce

Posledn² skluz

LoŔsk§ akce nazvan§ ĂPosledn² skluzñ 
byla dobrĨm n§padem, kterĨ by byla ġkoda 
nezopakovat. Proto jsme se pustili do jeho 
pŚ²prav. Z§vod mohl absolvovat kaģdĨ, v mas-
ce nebo v civilu, na bobu ļi na ļemkoliv. 
Poļ§teļn² zmatky byly pŚekon§ny vĨbornĨm 
panem moder§torem a jeho pomocn²ky. Na 
trati se postupnŊ vystŚ²dali z§vodn²ci mal®ho 
vzrŢstu aģ po ¼ļastn²ky, kteŚ² se nemohli do 
zapŢjļenĨch strojŢ vej²t. K vidŊn² bylo nŊkolik 
podom§cku sestavenĨch z§vodn²ch speci§lŢ 
i p§r zcela klasickĨch zimn²ch dopravn²ch pro-
stŚedkŢ z dob naġich babiļek a dŊdŢ. Jak rychl² 
byli jednotliv² soutŊģ²c², je uvedeno v tabulce. 
Vġem organiz§torŢm dŊkuji a tŊġ²m se na dalġ² 
roļn²k s novĨmi stroji na trati. 

M²la Kav§nov§
starostka obce

K vidŊn² bylo i p§r zcela klasickĨch zimn²ch dopravn²ch prostŚedkŢ.
foto:  A. Soukupov§
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ļ²slo 1. ļas 2. ļas prŢmŊr poŚad²
4 9,63 9,15 9,39 1
2 10,25 9,57 9,91 2
9 10,16 9,95 10,055 3
5 11,45 10,4 10,925 4
3 11,57 10,99 11,28 5
1 11,26 11,7 11,48 6

11 12,98 13,39 13,185 7
8 42,5 8,53 25,515 8

18 9,26 9,05 9,155 1
19 9,75 9,35 9,55 2
21 11,2 9,01 10,105 3
17 11,67 9,82 10,745 4
24 20,02 15,16 17,59 5
23 30,95 24,6 27,775 6
16 13,32

31 8,39 8,32 8,355 1
37 8,95 8,8 8,875 2
34 8,94 9,01 8,975 3
32 9,68 8,7 9,19 4
35 9,44 9,2 9,32 5
33 10,02 8,9 9,76 6
40 10,5 9,5 10 7
36 11,97 9,95 10,96 8
38 20,67 16,33 18,5 9

47 7,76 7,5 7,63 1
46 8,22 8,03 8,125 2
48 13,4 11,22 12,31 3

62 20,32 24,01 22,165 1
61 21,36 28,14 24,75 2

77 12,45 12,7 12,575 1
79 13,32 12,18 12,75 2
78 27,56 20,9 24,23 3
76 34,14 32,97 33,555 4

93 13,92 13,58 13,75 1
91 15,29 14,7 14,995 2
89 16,02 17,3 16,66 3
98 19,11 18,59 18,85 4
97 18,83 23 20,915 5

100 20,39 22,24 21,315 6
96 28,49 20,2 24,345 8
99 25,15 24,27 24,71 9
94 25,15 24,7 24,925 10
87 25,8 24,55 25,175 11
88 32,07 26,01 29,04 12
95 58,5 55,9 57,2 13
90 18,93D 25,65D 22,29 7D
92 15,43 zlomenina

Za nejrychlejġ² j²zdu na bobu v nejmladġ²ch
Speci§ln² ceny

Za nejzaj²mavŊjġ² stroj
za nejhezļ² masku

Jakub Nový
Scholzovi a spol.
Sára a Kristýna Kunertovy

Aniļka Hejralová, sáŔky
PŚemysl Jandura, rohaļky
Scholzovi ml.,mimļa ve vaniļce
Martin Gebický, bob
Luk§ġ Holubec, skibob vlastn² vĨroby

Petra Jeģkov§, bob
Jitka Vrbatová, bob
Martin Jeģek, bob
Holubec,Psota, ļern² na san²ch
Karel Vrbata, bob
Scholzovi, bába s dŊdkem na kŚesle

Zuzka VaŔková
Linda N§dvorn²kov§
Dominika Kamara

Jan Bekr, skibob vlastn² vĨroby
Blanka Kunertová, snowboard
Jakub M²ļko

Marek Huġek, lyģe
ValentĨna Menzlov§, lyģe
Martina M²ļkov§, lyģe

VojtŊch Scholz
Tom§ġ NovotnĨ

VojtŊch Huġek

Jan Horký
Klára Gembická
Vojta Holubec
Michal Nový
Nikola Vrbatová
Aneta Ġpiļáková

Kaļenka Jandurová, rohaļky s doprovodem
Daniel Krġiak
Aniļka Bareġov§, lyģe

Barbora Horká
Martin Jeģek
Martin Hanļar

Kategorie dospŊl² - COKOLIV

jm®no
Jakub Jeģek
JiŚ² KrajskĨ
Klára Pajerová
Adam Vrbata
Michal Vrbata
Andreas Mareġ
Erik Hejral
Jakub Nový

Kategorie pŚedġkoln² - dŊti do 6let- BOBY

Kategorie pŚedġkoln² - dŊti do 6let- COKOLIV

Kategorie do deseti let - BOBY

Kategorie do deseti let - COKOLIV

Kategorie do 15let - BOBY

Kategorie do 15let - COKOLIV

S§ra Kunertov§, lyģe
Václav Krajský, ptel
Zuzana M²ļkov§, lyģe
KristĨna Kunertov§, lyģe s doprovodem
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Prostranstv² za hƏbitovem

ZamŊstnanci OĐ Ponikl§ vyklidili pro-
stranstv² za hŚbitovem. Ģ§d§m obļany, aby 
veġkerĨ odpad ze hŚbitova ukl§dali do um²s-
tŊnĨch popelnic. HŚbitovn² odpad se nebude 
likvidovat p§len²m. DŢvodem je skuteļnost, 
ģe odpad nen² dostateļnŊ tŚ²dŊn. DruhĨm 
dŢvodem je vybudov§n² kulturn²ho m²sta i za 
hŚbitovn² zd².
Pros²m, abyste upozornili ostatn², kteŚ² by 

se pŚi ¼klidu chovali jinak. DŊkuji. 
  

M²la Kav§nov§
starostka obce

Volby do Poslaneck® snřmovny 
Parlamentu ļR

Ve dnech 28. (od 14:00 do 22:00 hodin) 
a 29. kvŊtna (od 8:00 do 14:00 hodin) budou 
prob²hat volby do Poslaneck® snŊmovny Par-
lamentu ĻR. Volebn² m²stnost pro obec Ponik-
l§ zŢst§v§ ve stejnĨch prostor§ch jako kaģdĨ 
rok, tj. v zasedac² m²stnosti OĐ. 
Pros²m voliļe, kteŚ² budou poģadovat 

volebn² urnu, aby tuto skuteļnost nahl§sili na 
OĐ Ponikl§. 
Tel. ļ²sla: 481 585 981, 733 539 725

M²la Kav§nov§
starostka obce

PraceSemily.cz

DobrĨ den,
dovolte, abychom V§s informovali o uni-

k§tn²m projektu, kterĨ pr§vŊ uv§d²me do pro-
vozu. Vzhledem k souļasn®mu stavu ekono-
miky a narŢstaj²c² nezamŊstnanosti chceme 
naġ²m projektem podat pomocnou ruku vġem 
lidem, kteŚ² hledaj² zamŊstn§n². 
Na webovĨch str§nk§ch PraceSemily.cz, 

kter® spolupracuj² s m²stn²m ¼Śadem pr§ce 
a jsou dennŊ aktualizov§ny, jsou um²stŊny 
nab²dky pracovn²ch m²st vġeho druhu. Vġe je 
bezplatn® a ļasovŊ m®nŊ n§roļn® neģ vyst§-
v§n² v dlouhĨch front§ch na ¼Śadech pr§ce. 
VĨhodou je i moģnost okamģitŊ kontaktovat 
zadavatele inzer§tu prostŚednictv²m kr§tk®ho 
formul§Śe. 
Pokud V§s zaj²maj² podrobnŊjġ² infor-

mace, nahl®dnŊte pros²m na webov® str§nky 
nebo n§s pŚ²mo kontaktujte. 

Jan Lenļo
www.pracesemily.cz

tel.: +420 607 630 403

Pozemky

Pan Daniel Ġ²r, 512 42 Ponikl§ 68 
ģ§d§ o odkoupen² pozemku ppļ. 416/23, 
k. ¼. Ponikl§. 

OĐ Ponikl§

Pohádkový 
les

Letoġn² Poh§dkovĨ les se uskuteļn² 
v sobotu 26. ļervna od 13:00 hodin. 
Start na fotbalov®m hŚiġti ĂNa Kozi-
n§chñ. Pros²m poh§dkov® postaviļky 
a ty, kdo nab²z² pomoc pŚi organizaci, 
aby se jakĨmkoliv zpŢsobem hl§sili na 

obecn²m ¼ŚadŊ.

DŊkujeme, zamŊstnanci OĐ 
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